
Rada Miejska w Nowej Rudzie
Radni-Sesja

Protokół nr 30/21

XXX Sesja w dniu 27 stycznia 2021, która odbyła się w sali uroczystości noworudzkiego Ratusza ul. 
Rynek 1 z udziałem Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz Burmistrza Miasta. Natomiast członkowie 
Rady uczestniczyli w sesji za pomocą programu eSesja oraz komunikatora Skype. 
Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:47 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków.

Obecni:

1. Andrzej Behan– Przewodniczący Rady
2. Marta Chojecka
3. Jacek Cichański
4. Andrzej Czerniatowicz
5. Zdzisław Druciak
6. Bogusław Frącek
7. Halina Gajcy
8. Dawid Jędrzejewski
9. Zbigniew Karczewski
10. Jolanta Kasprzyk
11. Marian Kocoń
12. Magdalena Lichwa
13. Jerzy Pulit
14. Bartłomiej Rozmus
15. Janusz Staniocha
16. Jerzy Strawiński
17. Artur Turański
18. Regina Wałęsa
19. Kinga Wiechetek
20. Piotr Wróbel
21. Jadwiga Ziemska

W sesji udział wzięli: 

1. Tomasz Kiliński - Burmistrz Miasta                                                                                                            
2. Marzena  Wolińska – Zastępca Burmistrza                                                                                                
3. Krzysztof Michalak - Radca Prawny                                                                                                           
4. Jan Szeląg – Skarbnik Miasta

Ad. 1. Otwarcie sesji i powitanie gości.

Przewodniczący Rady Miejskiej  w Nowej Rudzie – Andrzej  Behan -  otworzył  sesję Rady Miejskiej.
Powitał radnych oraz zaproszonych gości.

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad.
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Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowej Rudzie stwierdził,  że w sesji
uczestniczy 20 radnych, co stanowi quorum niezbędne do podejmowania prawomocnych decyzji.         

Ad. 3. Porządek obrad sesji.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych i zgromadzonych gości czy są uwagi bądź zapytania do
proponowanego porządku obrad. 

Pan Tomasz Kiliński – Burmistrz Miasta – zaproponował wycofanie z porządku obrad w pkt. 6 ppkt f)
projektu uchwały w zmieniającego Uchwałę Nr 125/XIV/19 Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 27
listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi,
ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki podwyższonej . 

Wobec  braku  innych  głosów  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  pod  głosowanie  poprawkę
zgłoszoną przez Burmistrz Miasta

Głosowano wniosek w sprawie:
wycofania z porządku obrad w pkt. 6 ppkt f) projektu uchwały w zmieniającego Uchwałę Nr 125/XIV/19 
Rady Miejskiej w Nowej Rudzie z dnia 27 listopada 2019 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za
gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki opłaty oraz określenia stawki podwyższonej . 
Wyniki głosowania
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (18)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy
Pulit, Janusz Staniocha, Artur Turański, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga 
Ziemska
BRAK GŁOSU (2)
Dawid Jędrzejewski, Jerzy Strawiński
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus
Z powodu błędu systemu głosowania  radny  Jerzy Strawiński głosował „za”  wprowadzeniem do 
porządku obrad poprawki. Zostało to zgłoszone Przewodniczącemu Rady Miejskiej przez komunikator 
Skype.                                                                                                                                                         

Wobec braku dalszych uwag Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad.

Rada Miejska w Nowej Rudzie 20 głosami „za” przyjęła porządek obrad w brzmieniu:

1. Otwarcie sesji i powitanie gości.                                                                                                                 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad.                                                                                                           
3. Porządek obrad sesji.                                                                                                                                   
4. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej.                                                                                    
5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 22 
grudnia 2020 r. do dnia 18 stycznia 2021 r.                                                                                                     
6. Podjęcie uchwał :

a) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda
b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2021
c) w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda
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d) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży 
Gminy Miejskiej Nowa Ruda
e) w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom stypendium Burmistrza Miasta Nowa Ruda
7. Interpelacje radnych.
8. Zapytania radnych.
9. Sprawy różne
10. Zakończenie obrad.

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej.

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi do protokołu XXIX  sesji. Wobec braku
głosów poddał Protokół pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z XXIX sesji Rady Miejskiej.
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Regina Wałęsa, 
Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus

Ad. 5. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od
dnia 22 grudnia 2020 r. do dnia 18 stycznia 2021 r.                                                                     

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał radnych czy mają uwagi bądź zapytania odnośnie Sprawozdania 
Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym  od dnia  22 grudnia 2020 r. 
do dnia 18 stycznia 2021 r.

Wobec braku głosów Przewodniczący Rady Miejskiej poddał Sprawozdanie pod głosowanie.   

Głosowano w sprawie:
Sprawozdanie Burmistrza Miasta z realizacji uchwał oraz prac w okresie międzysesyjnym od dnia 22 
grudnia 2020 r. do dnia 18 stycznia 2021 r.. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 
Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr 
Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Magdalena Lichwa
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus
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Z  powodu  błędu  systemu  głosowania   radna  Magdalena  Lichwa  głosowała  „za”   pozytywnym
zaopiniowaniem  projektu  uchwały.  Zostało  to  zgłoszone  Przewodniczącemu  Rady  Miejskiej  przez
komunikator Skype

Ad. 6. Podjęcie uchwał :

a)  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  Miasta  Nowa  Ruda
b) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2021

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – omówił projekt uchwały  w sprawie zmiany wieloletniej prognozy
finansowej Miasta Nowa Ruda oraz  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2021.

Radny  Piotr  Wróbel  -  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej - komisja  pozytywnie
zaopiniowała  oba projekty uchwał.

Radny Artur Turański – zapytał   o zadanie dotyczące planu zagospodarowania przy ulicy Strzeleckiej,
Sudeckiej i Kołowej w Nowej Rudzie oraz o  budowę basenu przy ul. Fredry. 

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – Jeśli chodzi o zadanie dotyczące planu zagospodarowania przy ulicy
Strzeleckiej,  Sudeckiej i  Kołowej w Nowej Rudzie to to zadanie już było w ubiegłym roku. Tak jak
wcześniej już mówiłem są to zadania wieloletnie, przechodzące z lat poprzednich. Tutaj jest to kwota
tylko  1.320  zł.  aby  to  zadanie  zakończyć.  Wydaje  mi  się  ze  to  zadanie  było  też  w  wydatkach
niewygasających ubiegłego roku. Jeśli chodzi o zadanie dotyczące budowy basenu przy ul. Fredry, tzn
rewitalizacji tego terenu to nie są to dodatkowe pieniądze. Tak jak jest w uzasadnieniu z tych 400.000 zł.
tysięcy,  221.000  zł.  to  środki  wynikające  z  umowy  podstawowej  z  wykonawcą,  W  wydatkach
niewygasających była kwota 300.000 zł. i z tej kwoty część już jest zapłacona.  Reszta to tak jak jest
napisane dotyczy rzeczy, których nie udało się zapłacić w roku ubiegłym bo nie było takiej możliwości,
nie były to rzeczy zakończone i nie było faktur. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekty uchwał.   

Głosowano w sprawie:
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Regina Wałęsa, 
Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus                                                                                                                                  

Uchwała nr 242/XXX/2021
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Nowa Ruda

Głosowano w sprawie:
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2021. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19)
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Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Artur Turański, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr
Wróbel, Jadwiga Ziemska
BRAK GŁOSU (1)
Jerzy Strawiński
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus

Uchwała nr 243/XXX/2021
w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie miasta na rok 2021

c) w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda                                          

Pan Jan Szeląg – Skarbnik Miasta – omówił projekt uchwały  w sprawie emisji obligacji komunalnych
Gminy Miejskiej Nowa Ruda.   Jest to konsekwencja tego co mamy w uchwalonym budżecie na rok 2021.
Jest tam kwota 3.750.000 dotycząca emisji obligacji w tym roku. W uchwale jest to kwota o 700.000 zł.
większa ze względu na zmianę w budżecie, która została przed chwilą podjęta. To 700.000 zł. emisja
obligacji  z  terminem wykupu  w roku  2022.  Możliwe,  że  uda  się  to  nawet  wykupić  wcześniej  jeśli
dostaniemy zwrot w tym roku. To wynika z realizacji projektu współfinansowanego ze środków Unii
Europejskiej. Teraz tych środków nie dostaniemy a będziemy realizować projekt.

Radny  Piotr  Wróbel  -  Przewodniczący  Komisji  Gospodarczo  –  Budżetowej - komisja  pozytywnie
zaopiniowała  projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Głosowano w sprawie:
w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (19)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, Magdalena Lichwa, Jerzy
Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Regina Wałęsa, Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel,
Jadwiga Ziemska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Dawid Jędrzejewski
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus

Uchwała nr 244/XXX/2021

w sprawie emisji obligacji komunalnych Gminy Miejskiej Nowa Ruda

d) w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży
Gminy Miejskiej Nowa Ruda
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Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  powiedział,  że  projekt  uchwały  w  sprawie  Lokalnego
Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży ma na celu uhonorowanie najbardziej
zdolnych dzieci  i  młodzieży z  naszych szkół  z  terenu miasta  w sferze  edukacji, sportu i  kultury.  Są
określone  pewne elementy  w programie,  które  po spełnieniu  przez  uczniów będą uprawniały  do  ich
uhonorowania.

Radny  Jacek  Cichański  –  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  -   komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.   

Głosowano w sprawie:
w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży Gminy 
Miejskiej Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Regina Wałęsa, 
Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus                                                                                                                                

Uchwała nr 244/XXX/2021

w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży
Gminy Miejskiej Nowa Ruda

e) w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom stypendium Burmistrza Miasta Nowa Ruda

Pan  Tomasz  Kiliński  –  Burmistrz  Miasta  –  powiedział,  że  wraz  z  przyjętym  przez  Radę  Miejską
Programem przedstawiony został  projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom
stypendium  Burmistrza  Miasta  Nowa  Ruda  za  za  wybitne  wyniki  w  nauce,  za  wybitne  osiągnięcia
sportowe, za wybitne osiągnięcia artystyczne. W § 3 projektu uchwały określono za jakie osiągnięcia
będą  przyznawane  stypendia.  W sferze  sportowej  dla  uczniów,  którzy  zajęli  od  I  do  III  miejsca  w
zawodach  rangi  mistrzostw  Polski  lub  wzięli  udział  w  Igrzyskach  Olimpijskich,  Paraolimpijskich,
Mistrzostwach Europy, Mistrzostwach Świata lub zostali powołani do Kadry Narodowe lub  zajęli od I do
III miejsca w Ogólnopolskiej Olimpiadzie Młodzieży lub we współzawodnictwie międzynarodowym w
kategorii  młodzików,  juniorów  młodszych,  juniorów,  oraz  seniorów  w  poszczególnych  dyscyplinach
sportowych. W sferze edukacyjnej stypendium można otrzymać za wybitne wyniki w nauce może być
przyznane  uczniom,  którzy  są  finalistami  lub  laureatami  konkursów  i  olimpiad  przedmiotowych
ogłaszanych przez Ministerstwo Edukacji i Nauki, Kuratora Oświaty, bądź inne instytucje co najmniej na
szczeblu  wojewódzkim.  W  sferze  artystycznej  stypendia  mogą  być  przyznane  uczniom,  którzy  są
laureatami konkursów w dziedzinach artystycznych na szczeblu ogólnopolskim lub międzynarodowym.

Radny  Jacek  Cichański  –  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  -   komisja  pozytywnie
zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt uchwały.   
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Głosowano w sprawie:
w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom stypendium Burmistrza Miasta Nowa Ruda. 
Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne: ZA (20)
Andrzej Behan, Marta Chojecka, Jacek Cichański, Andrzej Czerniatowicz, Zdzisław Druciak, Bogusław 
Frącek, Halina Gajcy, Dawid Jędrzejewski, Zbigniew Karczewski, Jolanta Kasprzyk, Marian Kocoń, 
Magdalena Lichwa, Jerzy Pulit, Janusz Staniocha, Jerzy Strawiński, Artur Turański, Regina Wałęsa, 
Kinga Wiechetek, Piotr Wróbel, Jadwiga Ziemska
NIEOBECNI (1)
Bartłomiej Rozmus                                                                                                                             

Uchwała nr 246/XXX/2021

w sprawie określenia zasad przyznawania uczniom stypendium Burmistrza Miasta Nowa Ruda

Ad.7. Interpelacje radnych.                                                                                                              

Interpelacje na piśmie złożyli radni: Bogusław Frącek, Jadwiga Ziemska

Radny Piotr  Wróbel  poinformował,  że  złożył  interpelację  w okresie  międzysesyjnym. Dotyczyła ona
modernizacji  sieci  wodociągowej  oraz  wykonania  sieci  kanalizacji  sanitarnej  na  ul.  Nowe Zagórze.  

Ad. 8. Zapytania radnych.

Radni nie zgłosili zapytań.

 Ad. 9. Sprawy różne

Radny  Janusz  Staniocha  –  Przewodniczący  Komisji  Porządku  Publicznego  i  Komunikacji  –
poinformował,  ze  został  zobowiązany  przez  Komisję  do  przedstawienia  stanowiska  w  sprawie
udzielonego  wywiadu  przez  Radnego  Artura  Turańskiego  do  lokalnej  gazety.  Komisja  po  analizie
wywiadu stwierdza, że brak wiedzy w zakresie działania komisji,  nie upoważnia radnego do snucia teorii
spiskowej,  która  rzekomo  ma  miejsce  na  posiedzeniach  KPPiK  oraz  wśród  radnych  tzw  koalicji.
Uważamy, że nie należało  tracić bezskutecznie energii na jakieś  dotarcie do tzw kluczowych decyzji ws
projektu budżetu, wystarczyło otworzyć komputer i wejść na stronę esesja. Wszystko jest transparentne i
dokładnie wyjaśnione. Kompetencją każdej komisji jest wnoszenie propozycji zmian do budżetu co też
zostało  przez  naszą  komisję  zrobione,   w  świetle  przysłowiowych  jupiterów.  Wystarczy  czytać  we
wskazanym miejscu zamieszczane informacje, po to właśnie utworzono tę stronę, aby wiedza radnych
była jak najbardziej pełna i dostępna. A tak już z ciekawości , to ile razy zaglądał radny do materiałów
zamieszczanych na stronie esesja. Pytanie nie bez kozery, ponieważ unaocznia to skalę zainteresowania
zamieszczonymi materiałami.  Dopowiem, ze jest  to  5 razy mniej  niż  liczba największych odwiedzin
strony.  Komisja zwraca również uwagę, że nie jest gremium decydującym w sprawie budżetu a jedynie
współtworzącym  razem  ze  wszystkimi  radnymi.  Zatem  wypowiedź   o  kluczowych  decyzjach
zapadających na posiedzeniu KPPiK  to rażąca nieprawda, a i niestosowność wielka. I jeszcze słowo od
siebie co  do spotkań  tzw. koalicji , z całą sympatią powiem tak …. Arturze, nie wydziwiaj i nie szukaj
niepotrzebnej zwady, przecież doskonale wiedziałeś o naszych spotkaniach, ponieważ nieraz przy Tobie
była  o  tym mowa.  Każdy  ma  do  tego  prawo,  zarówno  Wasz  klub,  jak  i  każde  inne  gremium rady

miejskiej, które chce się spotkać. A wszystkie decyzje i tak zapadają na sesji i jeszcze nie zdarzyło się
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tak, abyś nie mógł zabrać  głosu i przedstawić swoje pomysły. Nie doszukuj się zatem dyskredytacji bo to
czystej  wody  propaganda.  Po  prostu  należy  zacząć  pracować  i  zwiększyć  aktywność   klubu
merytorycznie a nie propagandowo. 

Ad. 10. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem dalszych głosów i wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej
zamknął XXX sesję Rady Miejskiej w Nowej Rudzie.

Projekty uchwał oraz uchwały podjęte przez Radę stanowią załącznik do protokołu.

Przygotował(a): Violetta Wójcikowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 
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